

# 8 Days 天 7 Nights 晚

运通假期  
CETT Holiday

TOUR CODE : MU 8PHH



上海.苏州.无锡.西塘.杭州.海宁.  
ShangHai . SuZhou . WuXi .  
XiTang . HangZhou . HaiNing.

- \* 悠游江南之旅!
- \* 漫步水乡西塘!
- \* 游览举世闻名的观潮胜地和历史文化名城 - 海宁盐官!
- \* 登上东方明珠塔, 含悬空层; 在东方明珠塔享用自助大餐!

全程无购物, 无自费  
NO SHOPPING  
NO OPTIONAL

Day 01	Kuala Lumpur ~ Shanghai ~ Suzhou	(-)	第一天	吉隆坡 ~ 上海 ~ 苏州	(-)
Day 02	Suzhou ~ Wuxi	(B / L / D)	第二天	苏州 ~ 无锡	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Wuxi ~ Xitang	(B / L / D)	第三天	无锡 ~ 西塘	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Xitang ~ Hangzhou	(B / L / D)	第四天	西塘 ~ 杭州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Hangzhou	(B / L / D)	第五天	杭州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Hangzhou ~ Haining	(B / L / D)	第六天	杭州 ~ 海宁	(早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Haining ~ Shanghai	(B / L / D)	第七天	海宁 ~ 上海	(早 / 午 / 晚餐)
Day 08	Shanghai ~ Kuala Lumpur	(B / L / -)	第八天	上海 ~ 吉隆坡	(早 / 午餐 / -)

## Place of Visit 景点



- Shanghai 上海** : Shanghai The Bund International Architecture Expo 上海外滩万国建筑博览群, ChengHuangMia 城隍庙, Nanjing Road 南京路, Oriental Pearl Tower + Shanghai Municipal History Museum 登东方明珠塔 (含悬空层) + 上海城市历史发展陈列馆 (仿真蜡像馆),
- Hangzhou 杭州** : Stroll At West Lake 漫步西湖, View Lei Feng Pagoda at Long Bridge Garden 长桥公园观雷峰塔, Boat ride in Hangzhou Canal 船游古运河, Gongxi Bridge 拱宸桥, Qiaoxi Historic District 桥西历史街区, Liulang Wenyu Park 柳浪闻莺, HeFang Street 河坊街, Song Cheng Ancient Performances 宋城歌舞秀表演.
- Xitang 西塘** : Stroll At Xitang 漫步水乡西塘. Xitang Old Street 西塘老街, Shipi Long 石皮弄, WuFu Bridge 五福桥, Ming & Qing Woodcarving Museum 明清木雕馆, Xitang Bar Street 酒吧一条街.
- Suzhou 苏州** : JingSiYuan Scenia Area 静思园, ShanTang street 七里山塘街, JinJi Lake Scenic Area 金鸡湖风景区, Yuanrong Times Square LED Screen 圆融时代广场天幕, View Suzhou Science & Culture Art Centre - "Suzhou Bird Nest" 外观苏州科技文化艺术中心 - "苏州鸟巢".
- Haining 海宁** : Yanguan Ancient City 盐官古城 (Guanchao Shengdi Park 观潮胜地公园, Temple Of The Sea 海神庙, Confucius Temple 孔庙学宫, JinYong College 金庸书院, Former Residence Of Wong Guowei 王国维故居)
- Wuxi 无锡** : Three Kingdoms City 三国城 (include buggy 含电瓶车, Three Warriors Flight With LuBu 三英战吕布秀 + Ancient Warships Tour Taihu 古战船游太湖), Qingming Bridge 清明桥水弄堂, Li Lake 蠡湖之光公园

## Hotel 酒店



- Shanghai 上海** : Friend Hotel / SML, 法莱德酒店 / 同级
- Hangzhou 杭州** : Liang'an International Hotel / SML, 两岸国际酒店 / 同级
- Suzhou 苏州** : Holiday Inn Express Hotel / SML, 天街智选假日酒店 / 同级
- Xitang 西塘** : Floral Hotel Xitang 2046 Design / SML, 2046 精品设计酒店 / 同级
- Wuxi 无锡** : Veegie Sincere Hotel / SML, 无锡协信维嘉酒店 / 同级
- Haining 海宁** : Kaiyuan International Hotel / SML, 凯元酒店 / 同级

## Special Flavor 风味

风味



- Buffet in Oriental Pearl Tower 东方明珠塔享用自助餐, Wuxi Pork Ribs 无锡排骨, GuSu Flavor 姑苏风味  
Shanghai Benbang Flavor 上海本帮菜, Old Town Flavor 古镇风味, Hangzhou Flavor 杭州风味,  
Buffet BBQ 自助烤肉, Steamboat Flavor 火锅风味, Chan Flavor 陈府家宴

## Tour Fare 团费 :

## Departure 出发日期 :

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

全程无购物. 无自费



TOUR CODE: MU 8SHA



# 8天7晚 上海. 苏州. 无锡. 西塘. 杭州. 海宁.

第一天 吉隆坡 ~ 上海 ~ 苏州

(-)

住: 天街智选假日酒店/同级

吉隆坡国际机场离境大厅航空公司柜台集合, 办理登机手续后, 乘坐班机飞往有“东方巴黎不夜城”之称的上海市. 抵达上海后, 前往苏州.

**金鸡湖景区** - 传说有金鸡落于湖中船上而得名

**外观“苏州鸟巢”** - 苏州科技文化艺术中心. 因与北京鸟巢是同样的设计师, 所以被誉为北京鸟巢的“孪生兄弟”, 该中心集剧院、影院、演艺餐厅、商业中心等多功能于一身, 是苏州市规模最大的综合性文化场馆。

**圆融时代广场** - 参观拥有 500 米长, 32 米宽, 目前世界上最大的**天幕**。

第二天 苏州 ~ 无锡

(早/午/晚餐)

住: 无锡协信维嘉酒店/同级

**七里山塘街** - 被誉为“姑苏第一名街”. 一是一条有 1100 多年历史的古街; 二是它的格局具有最能代表苏州街巷的特点; 三是它与许多名人、名事相关

**静思园** - 是有独特艺术风格的江南地区古典园林风格建筑, 最不可错过的便是石头, 园中汇集各种精品名石.

**三国城(含电瓶车)** - 无锡三国城是中央电视台为拍摄八十四集电视连续剧《三国演义》而兴建的大型影视文化景区.

**三英战吕布秀** - 以刘备、关羽、张飞兄弟三人与猛将吕布的殊死战斗为描述对象, 描绘了一场酣畅淋漓的沙场血拼.

**古战船游太湖** - 坐古战船游第三大淡水湖-太湖

**清明桥水弄堂** - 在这里可以窥见到江南水乡人民浓郁的生活情趣, 了解到江南水乡民风民俗, 是活生生的东方“艺术走廊”。这些丰富的人文景观构成了无锡古运河独特的旅游文化, 深深地吸引着国内外游人。

**蠡湖之光公园** - 蠡湖之光是无锡人最爱公园绿地, 湖光山色十分迷人. 从蠡湖之光向南看, 可以和鼋头渚景区的渎山和充山隔湖相望。

第三天 无锡 ~ 西塘

(早/午/晚餐)

住: 2046 精品设计酒店/同级

**漫步水乡西塘** - 街道依河而建, 民居傍水而筑, 廊棚长长, 古弄深深, 小船悠悠, “西塘古镇有“三多”一是长廊多, 二是弄堂多, 三是桥多。

**石皮弄** - 位于王冯两宅第之间最窄处仅 0.8 米的石皮弄, 抬头望是一条狭长的天空, 有西塘“一线天”之说。

**五福桥** - 所谓五福即福、禧、寿、禄、善终。这是民间对人生的五大追求和祝愿, 用在桥上是对过桥人的祝福,

**明清木雕馆** - 该馆陈列着 250 多件明清时期以来以西塘为代表的江南地区民居建筑木雕. 集中展现了江南民居木雕特有的柔美、细腻、清新、绚丽的格调

**酒吧一条街** - 酒吧一条街名符其实的热闹, 转进巷子裡完全就是一个截然不同的世界。

第四天 西塘 ~ 杭州

(早/午/晚餐)

住: 两岸国际酒店/同级

**西塘老街** - 河埠望中相连, 小桥若虹轻跨, 老墙花窗倒影依依, 檐桨过, 击碎一江琼瑶……

**漫步西湖** - 西湖是坐落杭州城西的一颗光彩夺目的明珠, 三面环山, 一面濒市, 湖体轮廓近似椭圆形, 峰、岩、洞、壑之间穿插泉、池、溪、澗, 青碧黛绿之中点缀楼閣亭榭、寶塔、石窟, 湖光山色, 風景美如西子, 被譽為《人間天堂》

**远眺雷峰塔** - 听听白娘子和许仙的动人传说

第五天 杭州

(早/午/晚餐)

住: 两岸国际酒店/同级

**柳浪闻莺** - 清代恢复柳浪闻莺旧景. 有柳洲之名. 其间黄莺飞舞, 竞相啼鸣, 故有“柳浪闻莺”之称

**河坊街** - 河坊街为杭州历史文化街区, 这里特色小吃、古玩字画、商铺云集. 老字号、杭州特色各类店铺约有一百余家。

**宋城歌舞秀表演** - 《宋城千古情》是杭州宋城景区的灵魂. 梁祝和白蛇许仙的千古绝唱表现的淋漓尽致, 带给观众视觉体验和心灵震撼。

第六天 杭州 ~ 海宁

(早/午/晚餐)

住: 凯元酒店 / 同级

**古运河(含船游)** - 2014 年 6 月 22 日, 第 38 届世界遗产大会宣布, 中国大运河项目成功入选世界文化遗产名录, 成为中国第 46 个世界遗产项目

**拱宸桥** - 是杭城古桥中最高最长的石拱桥.

**桥西历史街区** - 早在清朝同治年间是拱宸桥区繁盛的水陆码头. 区内现仍保存有最完整的清末民初沿河民居建筑以及大量近现代工业遗存等。

**盐官古城** - 海宁盐官是举世闻名的观潮胜地和历史文化名城. 千年古城所蕴含的幽幽风情, 绵绵不绝, 意味深长。

**观潮胜地公园** - 抗战前, 海塘一带已有海滨公园, 1994 年起, 重建海滨“观潮胜地公园”。

**海神庙** - 海神庙为国家级重点文物保护单位, 清雍正八年由雍正帝敕建, 全庙神殿肃穆, 气势恢宏。

**孔庙学宫** - 宋绍兴五年(公元 1135 年), 为科举培育人才, 于海宁州治东学弄与西学弄之间兴建学宫。

**金庸书院** - 具备讲学、展示和藏书等功能, 将全面地展示金庸学术成就, 精心收藏其著作和相关研究资料, 从而成为文学研究的重要场所。

**王国维故居** - 是王国维九岁时其父王乃誉所建, 时名“娱庐”, 王国维在此度过了青少年时代的十三个春秋

**海宁皮革城** - 中国皮革业龙头市场, 中国皮革服装、裘皮服装、毛皮服装、皮具箱包、皮毛、皮革、鞋类的集散中心, 也是皮革价格信息、市场行情、流行趋势的发布中心。

第七天 海宁 ~ 上海

(早/午/晚餐)

住: 法莱德酒店 / 同级

**城隍庙** - 是初到上海的游客必去之处. 在此可以全面领略到上海的民俗风情. 仿古建筑群上缤纷的景观灯也使这里成为一道靓丽的风景线

**南京路** - 建筑夹杂着欧式老楼, 竖挂的店铺灯箱连绵不绝, 尤其夜幕之下霓虹灯光闪烁, 别有风情. 还可以坐一回像缩小版旧式电车的“铛铛车”, 找找老上海的味道。

**外滩万国建筑博览群** - 这些建筑虽不是出自同一位设计师, 也并非建于同一时期, 然而它们的建筑色调却基本统一, 整体轮廓线处理惊人的协调. 无论是极目远眺或是徜徉其间, 都能感受到一种刚健、雄浑、雍容, 华贵的气势。

第八天 上海 ~ 吉隆坡

(早/午餐/-)

**登上东方明珠塔** - 此塔高 468 米, 是位居亚洲第一、世界第三的高塔. 举目远眺, 全外滩的美景尽收眼底。

**悬空层** - 藏着一条全透明悬空观光廊, 体验云空漫步的美妙意境, 看黄浦江水在脚下流淌, 浦东陆家嘴的全貌!

**上海城市历史发展陈列馆** - 反映上海城市发展进程, 调集文物和其它展品千余件, 是集历史、文化、鉴赏、娱乐于一体, 具有创新理念的陈列。

送往浦东国际机场, 搭机返回温馨的家。

\*\* 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 \*\*

UPDATE ON: 06/09/2019

**NO SHOPPING . NO OPTIONAL**



TOUR CODE : MU 8SHA



# 8D7N Shanghai . Suzhou . Wuxi . Xitang . Hangzhou . HaiNing .

**DAY 1 KUALA LUMPUR ~ SHANGHAI ~ SUZHOU (-)**

**Hotel : Holiday Inn Express Hotel / SML**

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to “Paris of the East” Shanghai. Upon arrival, transfer to Suzhou.

**Jinji Lake Scenic Area** – Legend mentioned here was a golden chicken dropped into the boat in the lake.

**View “Suzhou Bire Nest”** – The same architect who designed The Beijing Bird Nest, it is the largest science and Culture Art Centre in Suzhou, consisting of cinemas, restaurants and commercial centers.

**Yuanrong Times Square LED Screen** – To view the 500 meters long, 32 meters wide LED screen, currently the world largest screen.

**DAY 2 SUZHOU ~ WUXI (B/L/D)**

**Hotel : Veegie Sincere Hotel / SML**

**ShanTang street** – An ancient street with more that 1100 years history, it also has Suzhou traditional street structure with many knows people and incidents.

**JingSiYuan Scenia Area** – Is a very unique Jiang Nan classical park stucture, especially various well known stones.

**Three Kingdoms City ( include buggy)** –The Three Kingdom City in Wuxi was constructed to film “The Three Kingdom” series movie, altogether were 84 episodes.

**Three Warriors Flight With LuBu** – Describe the fierce war for Liu Bei, Guan Yi, Zhang Fei with Lu Bu.

**Ancient Warships Tour Taihu** – Experience the cruise on Ancient warship on Third Langest fresh water Lake in China-Taihu Lake.

**Qingming Bridge** – Here you witness Jiangnan people daily life, cultural custom. It also form Wuxi canal touristic cultural, these attract local and oversea tourist.

**Li Lake** – Wuxi residents most favored green park, with beautiful scenery.

**DAY 3 WUXI ~ XITANG (B/L/D)**

**Hotel : Floral Hotel Xitang 2046 Design / SML**

**Stroll At Xitang** –The street built along the river. Xitang ancient town with three “MORE” – one is Long gallery, one is river alley and third is bridges.

**Shipi Long** – situated between Wang & Fong families, is a long stretch of narrow gallery.

**WuFu Bridge** – Translate into 5 wishes bridge. It is the local residents to pray for good wishes.

**Ming & Qing Woodcarving Museum** – A collections of mose that 250 pieces of woodcarving from Ming and Qing Dynasty, it represent Jiangnan fresh and mindful architectural.

**Xitang Bar Street** – A very popular street which both sides are full of bars to serve tourists.

**DAY 4 XITANG ~ HANGZHOU (B/L/D)**

**Hotel : Liang’an International Hotel / SML**

**Xitang Old Street** – Connected with river and town, crossed by bridges, and reflection of walls in the water.

**Stroll At West Lake** – With an area of 6.03sq km, the West Lake is the Pearl in Hangzhou city. With the exotic and beautiful scenery, it also known as “Paradise on Earth”

**View Lei Feng Pagoda** – To listen the Legend story of old china.

**DAY 5 HANGZHOU (B/L/D)**

**Hotel : Liang’an International Hotel / SML**

**Liulang Wenyu Park** – During Qing Dynasty, restore the Liulang Wenyu. There are many birds singing in this area.

**HeFang Street** – Hangzhou historical and cultural streets. There are more than 100 shops selling local delicacies, paintings and other products.

**Song Cheng Ancient Performances** – Song Cheng Performances is the soul in Hangzhou Song Cheng scenic park, especially Liang Jok and White Snake Xusen are the legends in this regions.

**DAY 6 HANGZHOU ~ HAINING (B/L/D)**

**Hotel : : Kaiyuan International Hotel / SML**

**Boat ride in Hangzhou Canal** - on 22<sup>nd</sup> June 2014, the 38<sup>th</sup> UNESCO declared. Canal programme in China was elected as World Heritage, becomes China 46<sup>th</sup> World Heritage.

**Gongxi Bridge** – Is the highest and longest stone bridge in Hangzhou.

**Qiaoxi Historic District** – As early as Qing Dynasty, it was a very busy island harbor. Nowadays still keep a lot of Qing Era buildings and recent industrial buildings.

**Yanguan Ancient City** – Haining Yanguan is a historical and cultural city, with the exotic and beautiful scenery until today.

**Guanchao Shengdi Park** – Before the war, it was already a coastal park, in 1994,it was rebuilt Shengdi park.

**Temple Of The Sea** –It was built in Qing Dynasty, with the magnificent building, it is the protective Unit of National cultural Heritage.

**Confucius Temple** – It was built in 1135, to educate the intellectual personal to run the city and country.

**JinYong College** – It show the teaching, exhibition and books collection, to study Jin Yong scholar achievement, his books collection and cultural study.

**Former Residence Of Wong GuoWei** – When Wong Guo Wei was 9 years old, his father built then name “Yi Lu”, he stayed these 13 years.

**HaiNing Leather City** – It is the leading Leather distributor center in China, Leather jacket, Leather clothing, Leather bags, shoes. It’s also the leather latest informational, prices and distribution news in the area.

**DAY 7 HAINING ~ SHANGHAI (B/L/D)**

**Hotel : Friend Hotel / SML**

**ChengHuangMia** – Is the must for the first visit to Shanghai. From here, your experience the traditional culture of Shanghai. And the Neon lights are also classic sight here.

**Nanjing Road** – The road with mixture of China and European buildings, especially at Night falls, with neon and LED sign board, show the prosperous commercial Road. Your many experience the mini rail car.

**The Bund International Architecture Expo** – the buildings here are not under same architect, also built during different era, but most of the buildings are similarly look alike.

**DAY 8 SHANGHAI ~ KUALA LUMPUR (B / L/-)**

**Oriental Pearl Tower** – with the height of 468 meters, the World 3<sup>rd</sup> tallest tower. On top of the Tower, you could have a close look of the Bund area

**Hanging Gallery** – Over 295 meters height, walking on the Glass Floor, you can experience and view the HuangPu River, Pudong district.

**Shanghai Municipal History Museum** – To reflect the development of Shanghai, combined with Shanghai history, culture, entertainment, is a brand new concept.

\*\* The Itinerary Is Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour \*\*

**UPDATE ON : 06/09/2019**